



Thomas Kroll, Berlin, Germany

Has a Master of Science for Osteopathy and has graduated as Osteopath at the Sutherland College in Berlin. He is member of the Association of Osteopaths Germany e.V. and serves as international lecturer for visceral and gynecological osteopathy in Germany and Poland.

Thomas is a passionate teacher and lifelong learner. He has various further qualifications as naturopath, physiotherapist, masseur, balneotherapist, manual therapist, LaStone® therapist, LomiLomi therapist, Shiatsu therapist and instructor for spinal training. His commitment to better the physical and mental performance for leaders and their teams aligns perfectly with the SMART Leadership Institute mission.

Hat einen Master of Science für Osteopathie und ist ausgebildeter Osteopath nach den Richtlinien des Verbandes der Osteopathie. Er ist Mitglied des Verbandes der Osteopathen Deutschland e.V. Darüber hinaus unterrichtet Thomas als internationaler Dozent für viszerale und gynäkologische Osteopathie in Berlin und Polen.

Thomas hat verschiedene weitere Qualifikationen als Heilpraktiker, Physiotherapeut, Masseur, Balneotherapeut, manueller Therapeut, LaStone®-Therapeut, in Hawaii ausgebildeter LomiLomi-Therapeut, Shiatsu-Therapeut und ist Ausbilder für Wirbelsäulentraining. Sein Engagement im SMART Leadership Institute deckt sich mit seinem Wunsch Führungskräften auf neuen Wegen zu helfen, mit Stress besser umzugehen und körperliche wie seelische Dysbalancen rechtzeitig auszugleichen.